Questions and answers as a result of pre-bid meeting conducted on December 14, 2022 
at 14.00 p.m. via Skype
UNDP-UKR-00060
“Elaboration of online Management performance training program for local self-governance”
	№
	Question
	Answer

	1. 
	Какое количество представителей от каждой громады предполагается для участия в тренинговой программе? /



How many representatives from each community are expected to participate in the training program?

	От каждой громады предполагается не менее, чем 4 представителя. При этом каждый из четырех тренингов рассчитан на 25 уникальных участников, что в сумме составляет 100 участников программы. /

Each community is expected to have at least 4 representatives. At the same time, each of the four trainings is designed for 25 unique participants, which in total is 100 program participants.


	2. 
	Можно ли использовать облачные хранилища в качестве платформы для получения доступа к архивным материалам? /

Is it possible to use cloud storage as a platform for accessing archived materials?
	Допускается использовать облачные хранилища для указанных целей, что участник и должен указать в своем предложении. /


It is allowed to use cloud storage for the specified purposes, which the participant must indicate in his proposal



 






